



Protokoll medlemsmöte

12 november 2023

Datum: 2023-11-12

Tid: kl 15.00-15.50

Plats: Klubbstugan Lötbodal

1. Mötet öppnas

Ordförande Anki Lindholm hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Anki lämnar över till vice ordförande Nina Linder att hålla i mötet.

2. Mötets utlysande, fastställande av dagordning och röstlängd

Kallelse till medlemsmötet gick ut till alla medlemmar den 11 oktober. Förslag till dagordning publicerades på hemsidan den 4 november. Vid mötet deltar 21 st medlemmar. Dagordning och röstlängd fastställs.

3. Val av justerare

Kristina (Stina) Andersson och Catrin Englund utses att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Protokoll från föregående medlemsmöte [2023-06-12](#) samt styrelseprotokoll finns publicerade på hemsidan [Om GTBK/Dokument](#).

5. Ekonomisk rapport

Kassör Rolf Björk lämnar en ekonomisk rapport (*se bifogade balans- och resultatrapporter per den 31 oktober*). Rolf lämnar utrymme för frågor från medlemmarna. Inga frågor anmäls.

6. Rapport från sektorerna

a) Utbildning (HUS) – Pia Lundin rapporterar att klubben nu har tio st verksamma instruktörer (varav två har vidareutbildat sig i brukslydnad och två i ”krävande hundar”). Klubben har erbjudit 21 st kurser hittills i år. Inomhusträning för vintern är bokad. Träningsgrupper inom Sök, Rally och Agility är aktiva.

b) Tävling (TÄS) – Ulrika Holmberg rapporterar att alla tävlingar för året är genomförda, med undantag för skyddstävlingen i somras som fick ställas in pga för få deltagare (vilket var en genomgående trend i övriga landet också).

Datum för brukstävlingar för 2024 är fastställda och ligger ute på klubbens hemsida/[Kalendern](#). Tävlingssektorn uppmanar medlemmarna att anmäla intresse för att hjälpa till som funktionärer vid klubbens tävlingar.

Utbildning av tävlingsledare (TL) i lydnad pågår. Behov finns även av fler TL i bruks då två av klubbens nuvarande TL kommer att utbilda sig till domare.

Oktoberutmaningen är avslutad, som har inneburit dagliga utmaningar av varierande svårighetsgrad för deltagarna och deras hundar.

Rally-sektorn rapporterar att den sista öppna träningen för året är genomförd. Nina Linder är klar med sin skivutbildning.



c) **Stuga/område och Kök** – ingen representant närvarande och ingen rapport.

d) **Rasutveckling/MH (RUS)** – Mats Ringel rapporterar att årets MH:n är genomförda. Datum för 2024 är fastställda. Det blir två st öppna MH:n och resten uppfödar-MH. Från 2024 kommer Mats att ansvara för det praktiska kring MH och Linda tar över det administrativa ansvaret. Ulrika från TÄS framför att *RUS behöver ha en officiell kontaktperson och mejladress*, för frågor, återbud mm kopplat till MH:n (det hamnar nu felaktigt i tävlingssektorns mejl). Mats åtar sig att ordna detta snarast.

e) **Medlem** – Madelen Selling rapporterar att klubben hittills under året har fått 67 nya medlemmar och 62 som har avslutat sitt medlemskap, så en nettoökning med 5 st. Totalt har klubben ca 225 medlemmar.

7. Information från styrelsen

Ordföranden informerar om arbeten och annat som **gjorts på klubben sedan föregående medlemsmöte**:

- Kodlås till appellplanerna

Sattes upp i början av september. De första låsen fick dock bytas ut ganska snabbt mot lås av en kvalitet som står emot regn/fukt. Flera medlemmar har haft svårigheter att öppna de nya låsen trots rätt kod. *Nina åtar sig att lägga ut förtydligande info* om att man ska trycka in låsbygeln efter att man har ställt in koden.

- Belysning

En ny stolpe är uppsatt på övre plan, för att ljuset ska spridas bättre över planen. Efterjustering/riktning av ljuset är även utfört.

- Förråd övre plan

En arbetsgrupp med medlemmar har gemensamt förberett och monterat upp förrådet, som sedan har inretts med hyllor samt rödfärgats.

- Vatten

Olika idéer för hur klubben skulle kunna få in rinnande vatten i stugan har diskuterats, men ännu har ingen lösning setts som genomförbar.

- Nya bord till stugan

4 st nya, lätta och vikbara bord, har införskaffats. Några av de gamla borden i stugan har ersatts av de nya, vilket gör det enkelt att möblera om och/eller skapa utrymme för träning inomhus under den kalla årstiden.

- Dränering

Med anledning av återkommande översvämningar på nedre appellplan, har styrelsen tagit initiativ till och genomfört ett möte med företrädare för Gnesta kommun och en entreprenör¹, [Davidssons Markttjänst](#), den 24 oktober. Förslag till åtgärder inklusive offert för kostnader inkom den 9 november. På grund av kort framförhållning har handlingarna inte kunnat skickas ut till medlemmarna i tid inför medlemsmötet, varför de istället delas ut på mötet (*se bilagor*).

¹ Förfrågan gick ut till tre olika entreprenörer. Ingen respons eller svar lämnades från övriga.



Förslaget gör gällande att kommunen enbart ansvarar för åtgärder utanför staketet och klubben får stå för allt som behöver göras innanför staketet.

Efter genomgång av förslagets olika delar, inhämtar styrelsen synpunkter från medlemmarna. Medlemsmötet ser positivt på att styrelsen har agerat i frågan.

Bland de synpunkter som framkommer är att klubben bl.a bör hävda sina rättigheter i förhållande till kommunen, utifrån gällande arrendeavtal och skogsvårdsplan. Två medlemmar med professionell kunskap inom avtal respektive markarbeten erbjuder sig att ge stöd till styrelsen i frågan.

Styrelsen föreslår att som ett första steg se vad kommunens åtgärder ger för resultat innan beslut om eventuella ytterligare åtgärder tas. Medlemmarna uttrycker stöd för denna strategi. Fortsatt arbete och nytt förslag över åtgärder/kostnader för dränering av planer på insidan av staketet skall tas fram av styrelsen då vi inte vet än vilket resultat kommunens arbete kommer ge.

Ordföranden fortsätter med info om **kommande medlemsaktiviteter**:

- Julfika 7 december kl 18.00

Klubben bjuder på julfika och kommer att ha en liten skojtävling – info kommer att läggas ut på hemsidan och i FB-gruppen inom kort.

- Städ-/fixardag i vår

Medlemsmötet enas om att vårens städ- och fixardag ska förläggas under mars, helst söndagen innan påsk (17 mars).

8. Förslag – Toaletter på klubben

PM med förslag är utskickat till samtliga medlemmar som en bilaga till dagordningen.

Ordföranden går igenom PM:et i stora drag och lämnar möjlighet till frågor och synpunkter.

Medlemmarna är positiva till förslaget rörande separetter och upprustning av utedasset, men väcker frågor kring förbränningstoaletten. Ansvar för tömning och skötsel av förbränningstoaletten behöver förtydligas och tveksamhet finns om folk kommer att använda toaletten på rätt sätt (negativa erfarenheter har visat sig finnas på annan klubb). Diskussionen utmynnar i en rekommendation till styrelsen att gå vidare med upprustning av utedasset enligt förslag, men avvakta med förbränningstoaletten. Fortsatt arbete och nytt förslag skall arbetas fram av styrelsen.

9. Mötet avslutas

Ordföranden tackar deltagarna för engagemanget och avslutar medlemsmötet med att påminna om efterföljande föreläsning.

Vid protokollet
Cecilia Trehn, sekreterare



Protokoll medlemsmöte

12 november 2023

Justeras:

Anki Lindholm, ordförande

Stina Andersson, justerare

Catrin Englund, justerare

Bilagor



Balansrapport
2023-10-31.pdf



Resultatrapport Totalt
2023-10-31.pdf



Resultatrapport
Sektioner 2023-10-31.



Lötbodal_Offert
Davidssonssmarktjäns



Noteringar Möte
dränering 231024.doc



BeslutsPM toaletter
med bilagor _GTBK.pd